



BX Clinic & Folli-Doc Hair Growth Medications

At **BX Clinic & Folli-Doc**, we provide comprehensive and scientifically advanced hair growth solutions with our **6-in-1** and **8-in-1** formulas. These medications are designed to target the root causes of hair loss, revitalize hair follicles, and promote healthy scalp conditions. Each ingredient in these formulations is chosen based on its medical and scientific effectiveness in promoting hair growth, reducing hair loss, and activating follicles for optimal results.

By Dr. Steven Goh

6-in-1 Formula

1

Finasteride (1mg)

Hair Growth Benefits:

Medical: Finasteride is a 5-alpha-reductase inhibitor that reduces the levels of dihydrotestosterone (DHT), a hormone known to shrink hair follicles in individuals with androgenetic alopecia. This process prevents hair follicles from weakening and shrinking, which ultimately reduces hair loss and stimulates hair regrowth.

Scientific: Multiple studies demonstrate that Finasteride decreases scalp DHT levels by up to 60-70%, leading to an increase in hair density. Clinical trials have proven its effectiveness in halting hair loss and promoting regrowth in over 80% of patients. By blocking DHT, Finasteride helps maintain hair follicles in their active growth phase (anagen).

- Inhibits DHT, protecting hair follicles from shrinking and miniaturization.
- Reduces hair loss and promotes healthier, denser hair regrowth.
- Helps follicles stay in the growth phase for longer, supporting fuller hair.

2

Minoxidil (1mg)

Hair Growth Benefits:

Medical: Minoxidil is a potent vasodilator that works by increasing blood flow to the scalp and hair follicles. This helps supply essential nutrients and oxygen, which enhances follicle function and promotes hair growth. It also prolongs the anagen phase, where hair follicles remain in their growth cycle.

Scientific: Research has shown that Minoxidil increases the size of hair follicles, making them capable of producing stronger, thicker hair. A 48-week clinical study revealed that Minoxidil significantly increases hair count and density in over 60% of users, making it one of the most effective topical hair growth stimulants.

- Enhances blood flow to hair follicles, improving nutrient delivery.
- Extends the hair growth phase, supporting follicle health.
- Reactivates dormant follicles, encouraging new hair growth.

3

Biotin (1500mcg)

Hair Growth Benefits:

Medical: Biotin, or Vitamin B7, plays a crucial role in the production of keratin, the key structural protein in hair, skin, and nails. A lack of biotin can result in brittle hair, hair thinning, and even hair loss. Supplementing with biotin helps maintain healthy hair growth and texture.

Scientific: Studies have shown that biotin improves hair's structural integrity by boosting keratin production. It has been particularly beneficial in addressing hair fragility and breakage. While biotin deficiency is uncommon, supplementation has been proven to improve hair health in individuals with brittle or thinning hair.

- Supports keratin production, essential for strong, healthy hair.
- Reduces hair breakage and improves hair texture.
- Promotes thicker, more resilient hair growth.

4

Zinc (50mg)

Hair Growth Benefits:

Medical: Zinc is critical for hair tissue growth and repair, as it supports the proper functioning of hair follicles. Zinc deficiency is often linked to hair loss due to the disruption of hormone levels and impaired scalp health. Adequate zinc levels help maintain a balanced scalp and support hair growth.

Scientific: Zinc is known to regulate the production of androgens, hormones that influence hair growth. Studies show that zinc supplementation can significantly improve hair growth, especially in cases of zinc deficiency. Zinc also plays a role in regulating sebum production, ensuring a balanced scalp environment for optimal follicle function.

- Promotes hair tissue regeneration and strengthens follicles.
- Helps regulate oil production in the scalp, preventing clogged follicles.
- Reduces hair loss caused by hormonal imbalances and strengthens hair roots.

5

Vitamin B5 (Pantothenic Acid 5mg)

Hair Growth Benefits:

Medical: Vitamin B5 supports the production of red blood cells, which are responsible for delivering oxygen and nutrients to the scalp and hair follicles. This ensures that hair follicles remain healthy and capable of sustaining growth. Vitamin B5 also helps retain moisture in the scalp, preventing dryness and hair breakage.

Scientific: Pantothenic acid has been shown to strengthen hair follicles and improve scalp hydration, making it essential for maintaining healthy hair. It also aids in the synthesis of coenzyme A, which plays a key role in breaking down fatty acids, further supporting scalp health and hair resilience.

- Improves scalp hydration, reducing dryness and breakage.
- Strengthens hair follicles, promoting long-lasting hair growth.
- Supports hair health by improving nutrient delivery to the scalp.

6

Vitamin B12 (100mcg)

Hair Growth Benefits:

Medical: Vitamin B12 is essential for the production of red blood cells, which nourish hair follicles and promote healthy hair growth. A deficiency in B12 can lead to hair thinning and slowed growth. Vitamin B12 also supports the metabolism of amino acids, which are essential for hair production.

Scientific: Studies suggest that B12 supports hair follicle regeneration by increasing oxygen supply to the scalp. In addition, it plays a role in DNA synthesis, which is crucial for producing new hair cells and maintaining healthy hair growth.

- Improves blood circulation to the scalp, ensuring hair follicles receive essential nutrients.
- Supports healthy hair cell production and growth.
- Prevents hair thinning and promotes fuller, healthier hair growth.

8-in-1 Formula

Biotin (600mcg)

See description under 6-in-1 formula. In this formulation, a slightly lower dose supports hair strength and vitality, reducing breakage.

Manganese Gluconate (30mg)

Hair Growth Benefits:

Medical: Manganese plays a vital role in the synthesis of collagen, a structural protein necessary for maintaining hair elasticity and strength. Manganese also acts as an antioxidant, protecting hair follicles from oxidative stress that can contribute to premature hair loss.

Scientific: Manganese is involved in enzymatic processes that are crucial for hair growth and scalp health. Studies show that manganese deficiency can impair collagen production, leading to weaker hair strands and slower hair growth.

- Supports collagen production for stronger, more resilient hair.
- Acts as an antioxidant, protecting follicles from damage.
- Encourages healthy hair structure and reduces breakage.

Selenium Glycinate (35mg)

Hair Growth Benefits:

Medical: Selenium is essential for maintaining a healthy thyroid, which regulates hormones that impact hair growth. Selenium also has antioxidant properties that protect hair follicles from oxidative stress and inflammation, both of which can hinder hair growth.

Scientific: Studies show that selenium supports the activation of antioxidant enzymes, which help reduce damage caused by free radicals. Selenium is also crucial for regulating thyroid hormones, which directly affect hair growth and scalp health.

- Supports thyroid function, essential for regulating hair growth.
- Protects follicles from oxidative damage, promoting scalp health.
- Enhances hair follicle activity and reduces hair thinning.

Zinc Picolinate (50mg)

See description under 6-in-1 formula. Zinc picolinate is more bioavailable, ensuring better absorption and maximizing its benefits for hair growth and scalp health.

Saw Palmetto (40mg)

Hair Growth Benefits:

Medical: Saw Palmetto is a natural DHT blocker that prevents the hormone from binding to hair follicles, reducing the risk of follicle shrinkage and hair loss. It has been widely used as an alternative treatment for androgenetic alopecia.

Scientific: Clinical studies have demonstrated that Saw Palmetto can reduce DHT levels in the scalp, leading to improved hair density and decreased hair loss. In one trial, 38% of participants experienced increased hair growth after using Saw Palmetto for several months.

- Reduces DHT levels, preventing follicle shrinkage.
- Slows hair loss and promotes healthier, fuller hair growth.
- Protects and activates dormant follicles for regrowth.

Vitamin B5 (Pantothenic Acid 60mg)

See description under 6-in-1 formula, with a higher dose in this formula to provide enhanced scalp hydration and follicle nourishment.

Vitamin B6 (2.5mg)

Hair Growth Benefits:

Medical: Vitamin B6 plays a crucial role in protein metabolism, which is essential for hair growth. It also helps regulate hormonal balance, which can impact hair health, particularly in cases of hair loss due to hormone imbalances.

Scientific: B6 is involved in the production of neurotransmitters and hormones that affect hair follicle health. It also helps convert food into energy, ensuring that hair follicles receive adequate energy to support growth.

- Regulates hormone levels that influence hair growth.
- Supports protein synthesis, promoting stronger, healthier hair.
- Enhances follicle function and helps prevent hair thinning.

Vitamin B12 (0.5mg)

See description under 6-in-1 formula, with a lower dose that supports ongoing hair maintenance and growth.



How to Use the 6-in-1 and 8-in-1 Formulas

1 6-in-1 Formula Usage

Take one capsule daily, preferably with breakfast. This is ideal for individuals experiencing more advanced hair thinning or those who need a broader range of nutrients for hair and scalp support (Especially for men)

2 8-in-1 Formula Usage

Take one capsule daily, preferably with breakfast. Suitable for individuals with mild to moderate hair thinning or those seeking to prevent further hair loss.



Who is Suitable?

Who is Suitable?

- **6-in-1 Formula:** Specifically formulated for men experiencing moderate to severe hair loss conditions, particularly those suffering from **androgenetic alopecia** (male pattern baldness). This formula is also effective for individuals dealing with **telogen effluvium** (temporary hair thinning due to stress or illness), **anagen effluvium** (rapid hair loss due to medications such as chemotherapy), and **diffuse thinning** across the scalp caused by genetic factors or hormonal imbalances. It is ideal for men who need a targeted solution to combat hair thinning and prevent further follicle miniaturization.
- **8-in-1 Formula:** Suitable for both men and women dealing with mild to moderate hair thinning. It is particularly beneficial for individuals experiencing **female pattern hair loss (FPHL)**, **diffuse alopecia**, **traction alopecia** (hair thinning due to repeated tension or tight hairstyles), and **postpartum hair loss**. This formula provides a comprehensive blend of nutrients and DHT blockers that support overall scalp health and help to minimize hair shedding, making it perfect for those looking to address thinning and nourish the scalp for stronger, healthier hair growth.

Consultation Recommended

A healthcare provider should be consulted to ensure the best fit for individual needs.



Contact Information



Phone Contact

For further questions, prescriptions, or personalized consultations, please contact Dr. Syafiq or contact us **+6012-3344983**.



BX 诊所和 Folli-Doc 毛发生长药物

在 **BX 诊所和 Folli-Doc**，我们提供全面和科学先进的毛发生长解决方案,采用 **6 合 1** 和 **8 合 1** 配方。这些药物旨在针对脱发的根源,振兴毛发follicle,并促进健康的头皮状况。这些配方中的每一种成分都是根据其在促进毛发生长、减少脱发和激活follicle 方面的医学和科学有效性而选择的。

6合1配方

1

非那雄胺 (1mg)

毛发生长益处:

医学: 非那雄胺是一种5- α 还原酶抑制剂,可降低二氢睾酮(DHT)的水平,这是一种已知会缩小患有雄激素性脱发人群毛囊的激素。这个过程可防止毛囊虚弱和缩小,从而减少脱发并刺激毛发再生。

科学: 多项研究表明,非那雄胺可将头皮DHT水平降低60-70%,从而增加毛发密度。临床试验已证明,它在80%以上的患者中能有效阻止脱发并促进再生。通过阻断DHT,非那雄胺有助于维持毛囊处于活跃生长期(生长期)。

- 抑制DHT,保护毛囊免受缩小和退化。
- 减少脱发,促进更健康、更浓密的毛发再生。
- 有助于毛囊保持在生长期更长时间,支持更丰盈的毛发。

2

米诺地尔 (1mg)

毛发生长益处:

医学: 米诺地尔是一种强大的血管扩张剂,通过增加头皮和毛囊的血流量来发挥作用。这有助于供应必需的营养和氧气,增强毛囊功能并促进毛发生长。它还延长了生长期,毛囊在此期间保持生长周期。

科学: 研究表明,米诺地尔可增大毛囊的大小,使其能够产生更强壮、更浓密的毛发。一项为期48周的临床研究发现,米诺地尔显著增加了60%以上用户的毛发数量和密度,使其成为最有效的局部毛发生长刺激剂之一。

- 增强毛囊的血液循环,改善营养供给。
- 延长毛发生长期,支持毛囊健康。
- 重新激活休眠的毛囊,鼓励新的毛发生长。

3

生物素 (1500mcg)

毛发生长益处:

医学: 生物素,又称维生素B7,在角蛋白的生产中起关键作用,角蛋白是毛发、皮肤和指甲的关键结构蛋白。生物素缺乏可导致毛发脆弱、变薄和脱落。补充生物素有助于维持健康的毛发生长和质地。

科学: 研究表明,生物素通过促进角蛋白生产来改善毛发的结构完整性。它在解决毛发脆弱和断裂方面特别有益。尽管生物素缺乏并不常见,但补充已被证明可改善脆弱或变薄毛发的健康状况。

- 支持角蛋白生产,这对于强壮、健康的毛发至关重要。
- 减少毛发断裂,改善毛发质地。
- 促进更浓密、更有弹性的毛发生长。

4

锌 (50mg)

毛发生长益处:

医学: 锌对毛发组织的生长和修复至关重要,因为它支持毛囊的正常功能。锌缺乏常与脱发有关,因为它会扰乱激素水平并损害头皮健康。充足的锌水平有助于维持头皮平衡并支持毛发生长。

科学: 锌被认为可调节雄激素的生产,这些激素影响毛发生长。研究表明,锌补充剂可显著改善毛发生长,特别是在锌缺乏的情况下。锌还在调节脂溢中起作用,确保头皮环境平衡,从而优化毛囊功能。

- 促进毛发组织再生,加强毛囊。
- 有助于调节头皮油脂分泌,防止毛囊堵塞。
- 减少由激素失衡导致的脱发,加强毛发根部。

5

维生素B5 (泛酸 5mg)

毛发生长益处:

医学: 维生素B5支持红细胞的生产,这些红细胞负责向头皮和毛囊输送氧气和营养。这确保毛囊保持健康并能维持生长。维生素B5还有助于保持头皮湿润,防止干燥和毛发断裂。

科学: 泛酸已被证明可加强毛囊并改善头皮润湿,这对于维持健康毛发至关重要。它还有助于辅酶A的合成,辅酶A在分解脂肪酸中起关键作用,进一步支持头皮健康和毛发韧性。

- 改善头皮湿润,减少干燥和断裂。
- 加强毛囊,促进持久的毛发生长。
- 通过改善向头皮的营养供给来支持毛发健康。

6

维生素B12 (100mcg)

毛发生长益处:

医学: 维生素B12对于红细胞的生产至关重要,这些红细胞滋养毛囊并促进健康的毛发生长。B12缺乏可导致毛发变薄和生长缓慢。维生素B12还支持氨基酸代谢,这对于毛发生产至关重要。

科学: 研究表明,B12通过增加头皮的氧气供应来支持毛囊再生。此外,它在DNA合成中起作用,这对于产生新的毛发细胞和维持健康的毛发生长至关重要。

- 改善头皮的血液循环,确保毛囊获得必需的营养。
- 支持健康的毛发细胞生产和生长。
- 防止毛发变薄,促进更丰盈、更健康的毛发生长。

8合1配方

生物素(600mcg)

请参见6合1配方下的描述。在这种配方中,稍低的剂量有助于增强头发强度和活力,减少断裂。

葡萄糖酸锰(30mg)

头发生长益处:

医学: 锰在胶原蛋白合成中起关键作用,胶原蛋白是维持头发弹性和强度的结构性蛋白质。锰还具有抗氧化作用,可保护毛囊免受氧化应激的伤害,从而有助于预防过早脱发。

科学: 锰参与对头发生长和头皮健康至关重要的酶促过程。研究表明,锰缺乏会损害胶原蛋白的生产,导致头发更脆弱,生长更慢。

- 支持胶原蛋白生产,使头发更强韧有弹性。
- 具有抗氧化作用,保护毛囊免受损害。
- 促进健康的头发结构,减少断裂。

硒酸酯(35mg)

头发生长益处:

医学: 硒对维持健康的甲状腺至关重要,甲状腺调节影响头发生长的激素。硒还具有抗氧化性,可保护毛囊免受氧化应激和炎症的伤害,这些都会阻碍头发生长。

科学: 研究表明,硒有助于激活抗氧化酶,从而减少自由基造成的损害。硒对调节直接影响头发生长和头皮健康的甲状腺激素也至关重要。

- 支持甲状腺功能,这对调节头发生长至关重要。
- 保护毛囊免受氧化损害,促进头皮健康。
- 增强毛囊活性,减少脱发。

吡哆酸锌(50mg)

请参见6合1配方下的描述。吡哆酸锌的生物利用度更高,确保更好的吸收,最大限度地发挥其对头发生长和头皮健康的益处。

刺棕榈(40mg)

头发生长益处:

医学: 刺棕榈是一种天然的二氢睾酮阻断剂,可防止该激素与毛囊结合,从而减少毛囊萎缩和脱发。它被广泛用作治疗雄性脱发的替代疗法。

科学: 临床研究表明,刺棕榈可降低头皮中的二氢睾酮水平,从而提高头发密度,减少脱发。在一项试验中,38%的参与者在使用刺棕榈几个月后头发生长有所增加。

- 降低二氢睾酮水平,防止毛囊萎缩。
- 减缓脱发,促进更健康、更茂密的头发生长。
- 保护和激活休眠的毛囊,促进再生长。

维生素B5(泛酸60mg)

请参见6合1配方下的描述,在这种配方中剂量更高,以提供增强的头皮润滑和毛囊滋养。

维生素B6(2.5mg)

头发生长益处:

医学: 维生素B6在蛋白质代谢中起关键作用,这对头发生长至关重要。它还有助于调节激素平衡,这可能影响头发健康,尤其是在由激素失衡导致的脱发情况下。

科学: B6参与神经递质和影响毛囊健康的激素的生产。它还有助于将食物转化为能量,确保毛囊获得足够的能量来支持生长。

- 调节影响头发生长的激素水平。
- 支持蛋白质合成,促进更强韧、更健康的头发。
- 增强毛囊功能,有助于预防脱发。

维生素B12(0.5mg)

请参见6合1配方下的描述,较低的剂量有助于持续的头发维护和生长。



如何使用6合1和8合1配方

1

6合1配方的使用

每天服用一粒胶囊,最好在早餐时服用。这对于经历更严重脱发或需要更广泛营养支持头发和头皮的人来说是理想的(尤其适合男性)

2

8合1配方的使用

每天服用一粒胶囊,最好在早餐时服用。适合于轻度到中度脱发或寻求预防进一步脱发的人群。



谁适合使用？

谁适合使用？

- **6合1配方：**专门为经历中度到严重脱发的男性设计,特别是那些患有**雄性脱发**(男性秃顶)的人。这种配方也适用于经历**休止期脱发**(由于压力或疾病导致的暂时性头发稀疏)、**生长期脱发**(由于化疗等药物导致的快速脱发)以及由遗传因素或激素失衡导致的**弥漫性稀疏**的人。它非常适合需要针对性解决方案来遏制脱发并防止毛囊退化的男性。
- **8合1配方：**适用于经历轻度到中度脱发的男性和女性。它特别适合患有**女性型脱发**、**弥漫性脱发**、**牵引性脱发**(由于反复的张力或紧束发型导致的脱发)和**产后脱发**的人。这种配方提供了一种全面的营养和DHT阻断剂的混合物,可以支持整体头皮健康,帮助减少脱发,非常适合那些想要解决脱发问题并滋养头皮以促进更强健毛发生长的人。

建议进行咨询

应该咨询医疗服务提供者,以确保最适合个人需求的产品。



联系信息



电话联系

如有进一步问题、处方或个性化咨询,请联系 Syafiq 医生或致电 **+6012-3344983**。



Ubat Pertumbuhan Rambut BX Clinic & Folli-Doc

Di **BX Clinic & Folli-Doc**, kami menyediakan penyelesaian pertumbuhan rambut yang komprehensif dan maju secara saintifik dengan formula **6-dalam-1** dan **8-dalam-1** kami. Ubat-ubatan ini direka untuk menangani punca-punca kerontokan rambut, menghidupkan semula folikel rambut, dan menggalakkan keadaan kulit kepala yang sihat. Setiap bahan dalam formulasi ini dipilih berdasarkan keberkesanan perubatan dan saintifiknya dalam menggalakkan pertumbuhan rambut, mengurangkan kerontokan rambut, dan mengaktifkan folikel untuk hasil yang optimum.

Formula 6-dalam-1

1

Finasteride (1mg)

Manfaat Pertumbuhan Rambut:

Perubatan: Finasteride adalah perencat 5-alfa-reduktase yang mengurangkan tahap dihidrotestosteron (DHT), hormon yang diketahui mengecilkan folikel rambut pada individu dengan alopesia androgenetik. Proses ini mencegah folikel rambut daripada melemah dan mengecil, yang akhirnya mengurangkan kehilangan rambut dan merangsang pertumbuhan rambut semula.

Saintifik: Pelbagai kajian menunjukkan bahawa Finasteride mengurangkan tahap DHT kulit kepala sehingga 60-70%, yang membawa kepada peningkatan ketumpatan rambut. Kajian klinikal telah membuktikan keberkesanannya dalam menghentikan kehilangan rambut dan menggalakkan pertumbuhan semula pada lebih 80% pesakit. Dengan menghalang DHT, Finasteride membantu mengekalkan folikel rambut dalam fasa pertumbuhan aktif mereka (anagen).

- Menghalang DHT, melindungi folikel rambut daripada mengecil dan menyusut.
- Mengurangkan kehilangan rambut dan menggalakkan pertumbuhan rambut yang lebih sihat dan padat.
- Membantu folikel kekal dalam fasa pertumbuhan lebih lama, menyokong rambut yang lebih tebal.

2

Minoxidil (1mg)

Manfaat Pertumbuhan Rambut:

Perubatan: Minoxidil adalah vasodilator yang kuat yang berfungsi dengan meningkatkan aliran darah ke kulit kepala dan folikel rambut. Ini membantu membekalkan nutrien dan oksigen penting, yang meningkatkan fungsi folikel dan menggalakkan pertumbuhan rambut. Ia juga memanjangkan fasa anagen, di mana folikel rambut kekal dalam kitaran pertumbuhan mereka.

Saintifik: Penyelidikan telah menunjukkan bahawa Minoxidil meningkatkan saiz folikel rambut, membuatnya mampu menghasilkan rambut yang lebih kuat dan tebal. Kajian klinikal selama 48 minggu mendedahkan bahawa Minoxidil secara ketara meningkatkan kiraan dan ketumpatan rambut pada lebih 60% pengguna, menjadikannya salah satu perangsang pertumbuhan rambut topikal yang paling berkesan.

- Meningkatkan aliran darah ke folikel rambut, meningkatkan penghantaran nutrien.
- Memanjangkan fasa pertumbuhan rambut, menyokong kesihatan folikel.
- Mengaktifkan semula folikel yang tertidur, menggalakkan pertumbuhan rambut baru.

3

Biotin (1500mcg)

Manfaat Pertumbuhan Rambut:

Perubatan: Biotin, atau Vitamin B7, memainkan peranan penting dalam pengeluaran keratin, protein struktur utama dalam rambut, kulit, dan kuku. Kekurangan biotin boleh menyebabkan rambut rapuh, rambut menipis, dan bahkan kehilangan rambut. Suplemen biotin membantu mengekalkan pertumbuhan rambut yang sihat dan tekstur.

Saintifik: Kajian telah menunjukkan bahawa biotin meningkatkan integriti struktur rambut dengan meningkatkan pengeluaran keratin. Ia telah terbukti bermanfaat terutamanya dalam menangani kerapuhan dan keretakan rambut. Walaupun kekurangan biotin adalah jarang berlaku, suplemen telah terbukti meningkatkan kesihatan rambut pada individu dengan rambut rapuh atau menipis.

- Menyokong pengeluaran keratin, penting untuk rambut yang kuat dan sihat.
- Mengurangkan keretakan rambut dan meningkatkan tekstur rambut.
- Menggalakkan pertumbuhan rambut yang lebih tebal dan lebih tahan lasak.

4

Zink (50mg)

Manfaat Pertumbuhan Rambut:

Perubatan: Zink adalah penting untuk pertumbuhan dan pembaikan tisu rambut, kerana ia menyokong berfungsinya folikel rambut dengan betul. Kekurangan zink sering dikaitkan dengan kehilangan rambut disebabkan oleh gangguan tahap hormon dan kesihatan kulit kepala yang terjejas. Tahap zink yang mencukupi membantu mengekalkan keseimbangan kulit kepala dan menyokong pertumbuhan rambut.

Saintifik: Zink diketahui mengawal pengeluaran androgen, hormon yang mempengaruhi pertumbuhan rambut. Kajian menunjukkan bahawa suplemen zink boleh meningkatkan pertumbuhan rambut secara ketara, terutamanya dalam kes kekurangan zink. Zink juga memainkan peranan dalam mengawal pengeluaran sebum, memastikan persekitaran kulit kepala yang seimbang untuk fungsi folikel yang optimum.

- Menggalakkan regenerasi tisu rambut dan mengukuhkan folikel.
- Membantu mengawal pengeluaran minyak di kulit kepala, mencegah folikel tersumbat.
- Mengurangkan kehilangan rambut yang disebabkan oleh ketidakseimbangan hormon dan mengukuhkan akar rambut.

5

Vitamin B5 (Asid Pantotenik 5mg)

Manfaat Pertumbuhan Rambut:

Perubatan: Vitamin B5 menyokong pengeluaran sel darah merah, yang bertanggungjawab untuk menghantar oksigen dan nutrien ke kulit kepala dan folikel rambut. Ini memastikan bahawa folikel rambut kekal sihat dan mampu mengekalkan pertumbuhan. Vitamin B5 juga membantu mengekalkan kelembapan di kulit kepala, mencegah kekeringan dan keretakan rambut.

Saintifik: Asid pantotenik telah terbukti mengukuhkan folikel rambut dan meningkatkan hidrasi kulit kepala, menjadikannya penting untuk mengekalkan rambut yang sihat. Ia juga membantu dalam sintesis koenzim A, yang memainkan peranan penting dalam memecahkan asid lemak, seterusnya menyokong kesihatan kulit kepala dan ketahanan rambut.

- Meningkatkan hidrasi kulit kepala, mengurangkan kekeringan dan keretakan.
- Mengukuhkan folikel rambut, menggalakkan pertumbuhan rambut yang berpanjangan.
- Menyokong kesihatan rambut dengan meningkatkan penghantaran nutrien ke kulit kepala.

6

Vitamin B12 (100mcg)

Manfaat Pertumbuhan Rambut:

Perubatan: Vitamin B12 adalah penting untuk pengeluaran sel darah merah, yang menyuburkan folikel rambut dan menggalakkan pertumbuhan rambut yang sihat. Kekurangan B12 boleh menyebabkan penipisan rambut dan pertumbuhan yang perlahan. Vitamin B12 juga menyokong metabolisme asid amino, yang penting untuk pengeluaran rambut.

Saintifik: Kajian mencadangkan bahawa B12 menyokong regenerasi folikel rambut dengan meningkatkan bekalan oksigen ke kulit kepala. Di samping itu, ia memainkan peranan dalam sintesis DNA, yang penting untuk menghasilkan sel rambut baru dan mengekalkan pertumbuhan rambut yang sihat.

- Meningkatkan peredaran darah ke kulit kepala, memastikan folikel rambut menerima nutrien penting.
- Menyokong pengeluaran sel rambut yang sihat dan pertumbuhan.
- Mencegah penipisan rambut dan menggalakkan pertumbuhan rambut yang lebih tebal dan sihat.

Formula 8-dalam-1

Biotin (600mcg)

Lihat penerangan di bawah formula 6-dalam-1. Dalam formulasi ini, dos yang lebih rendah sedikit menyokong kekuatan dan vitaliti rambut, mengurangkan keretakan.

Manganese Gluconate (30mg)

Manfaat Pertumbuhan Rambut:

Perubatan: Mangan memainkan peranan penting dalam sintesis kolagen, protein struktur yang diperlukan untuk mengekalkan keanjalan dan kekuatan rambut. Mangan juga bertindak sebagai antioksidan, melindungi folikel rambut daripada tekanan oksidatif yang boleh menyumbang kepada kehilangan rambut pramatang.

Saintifik: Mangan terlibat dalam proses enzimatik yang penting untuk pertumbuhan rambut dan kesihatan kulit kepala. Kajian menunjukkan bahawa kekurangan mangan boleh menjejaskan pengeluaran kolagen, menyebabkan helai rambut yang lebih lemah dan pertumbuhan rambut yang lebih perlahan.

- Menyokong pengeluaran kolagen untuk rambut yang lebih kuat dan tahan lasak.
- Bertindak sebagai antioksidan, melindungi folikel daripada kerosakan.
- Menggalakkan struktur rambut yang sihat dan mengurangkan keretakan.

Selenium Glycinate (35mg)

Manfaat Pertumbuhan Rambut:

Perubatan: Selenium penting untuk mengekalkan tiroid yang sihat, yang mengawal hormon yang memberi kesan kepada pertumbuhan rambut. Selenium juga mempunyai sifat antioksidan yang melindungi folikel rambut daripada tekanan oksidatif dan keradangan, yang boleh menghalang pertumbuhan rambut.

Saintifik: Kajian menunjukkan bahawa selenium menyokong pengaktifan enzim antioksidan, yang membantu mengurangkan kerosakan yang disebabkan oleh radikal bebas. Selenium juga penting untuk mengawal hormon tiroid, yang secara langsung memberi kesan kepada pertumbuhan rambut dan kesihatan kulit kepala.

- Menyokong fungsi tiroid, penting untuk mengawal pertumbuhan rambut.
- Melindungi folikel daripada kerosakan oksidatif, menggalakkan kesihatan kulit kepala.
- Meningkatkan aktiviti folikel rambut dan mengurangkan penipisan rambut.

Zinc Picolinate (50mg)

Lihat penerangan di bawah formula 6-dalam-1. Zinc picolinate lebih biotersedia, memastikan penyerapan yang lebih baik dan memaksimumkan manfaatnya untuk pertumbuhan rambut dan kesihatan kulit kepala.

Saw Palmetto (40mg)

Manfaat Pertumbuhan Rambut:

Perubatan: Saw Palmetto adalah perencat DHT semula jadi yang mencegah hormon daripada terikat pada folikel rambut, mengurangkan risiko pengecutan folikel dan kehilangan rambut. Ia telah digunakan secara meluas sebagai rawatan alternatif untuk alopesia androgenetik.

Saintifik: Kajian klinikal telah menunjukkan bahawa Saw Palmetto boleh mengurangkan tahap DHT di kulit kepala, menyebabkan peningkatan ketumpatan rambut dan pengurangan kehilangan rambut. Dalam satu ujian, 38% peserta mengalami peningkatan pertumbuhan rambut selepas menggunakan Saw Palmetto selama beberapa bulan.

- Mengurangkan tahap DHT, mencegah pengecutan folikel.
- Memperlahankan kehilangan rambut dan menggalakkan pertumbuhan rambut yang lebih sihat dan lebih padat.
- Melindungi dan mengaktifkan folikel yang tertidur untuk pertumbuhan semula.

Vitamin B5 (Asid Pantotenik 60mg)

Lihat penerangan di bawah formula 6-dalam-1, dengan dos yang lebih tinggi dalam formula ini untuk memberikan pelembapan kulit kepala yang lebih baik dan pemakanan folikel.

Vitamin B6 (2.5mg)

Manfaat Pertumbuhan Rambut:

Perubatan: Vitamin B6 memainkan peranan penting dalam metabolisme protein, yang penting untuk pertumbuhan rambut. Ia juga membantu mengawal keseimbangan hormon, yang boleh memberi kesan kepada kesihatan rambut, terutamanya dalam kes kehilangan rambut disebabkan oleh ketidakseimbangan hormon.

Saintifik: B6 terlibat dalam pengeluaran neurotransmitter dan hormon yang memberi kesan kepada kesihatan folikel rambut. Ia juga membantu menukar makanan menjadi tenaga, memastikan bahawa folikel rambut menerima tenaga yang mencukupi untuk menyokong pertumbuhan.

- Mengawal tahap hormon yang mempengaruhi pertumbuhan rambut.
- Menyokong sintesis protein, menggalakkan rambut yang lebih kuat dan lebih sihat.
- Meningkatkan fungsi folikel dan membantu mencegah penipisan rambut.

Vitamin B12 (0.5mg)

Lihat penerangan di bawah formula 6-dalam-1, dengan dos yang lebih rendah yang menyokong penyelenggaraan dan pertumbuhan rambut yang berterusan.

A photograph showing a hand holding a small, light-brown capsule over a clear glass filled with water. The background is a soft, out-of-focus blue. On the table next to the glass, another capsule is visible.

Cara Menggunakan Formula 6-dalam-1 dan 8-dalam-1

1 Penggunaan Formula 6-dalam-1

Ambil satu kapsul setiap hari, lebih baik dengan sarapan. Ini ideal untuk individu yang mengalami penipisan rambut yang lebih lanjut atau mereka yang memerlukan pelbagai nutrien untuk sokongan rambut dan kulit kepala (Terutamanya untuk lelaki)

2 Penggunaan Formula 8-dalam-1

Ambil satu kapsul setiap hari, lebih baik dengan sarapan. Sesuai untuk individu dengan penipisan rambut ringan hingga sederhana atau mereka yang ingin mencegah kehilangan rambut selanjutnya.

Siapa yang Sesuai?

Siapa yang Sesuai?

- **Formula 6-dalam-1:** Diformulasikan khas untuk lelaki yang mengalami kehilangan rambut sederhana hingga teruk, terutamanya mereka yang menderita **alopesia androgenetik** (kebotakan corak lelaki). Formula ini juga berkesan untuk individu yang menghadapi **telogen effluvium** (penipisan rambut sementara disebabkan oleh stres atau penyakit), **anagen effluvium** (kehilangan rambut yang cepat disebabkan oleh ubat-ubatan seperti kemoterapi), dan **penipisan menyeluruh** di seluruh kulit kepala yang disebabkan oleh faktor genetik atau ketidakseimbangan hormon. Ia sesuai untuk lelaki yang memerlukan penyelesaian yang disasarkan untuk memerangi penipisan rambut dan mencegah pengecilan folikel lebih lanjut.
- **Formula 8-dalam-1:** Sesuai untuk kedua-dua lelaki dan wanita yang menghadapi penipisan rambut ringan hingga sederhana. Ia terutamanya bermanfaat untuk individu yang mengalami **kehilangan rambut corak wanita (FPHL)**, **alopesia menyeluruh**, **alopesia tarikan** (penipisan rambut disebabkan oleh ketegangan berulang atau gaya rambut ketat), dan **kehilangan rambut selepas bersalin**. Formula ini menyediakan campuran komprehensif nutrien dan perencat DHT yang menyokong kesihatan kulit kepala secara keseluruhan dan membantu meminimumkan gugur rambut, membuatnya sempurna untuk mereka yang ingin menangani penipisan dan menyuburkan kulit kepala untuk pertumbuhan rambut yang lebih kuat dan sihat.

Rundingan Disyorkan

Penyedia penjagaan kesihatan harus dirunding untuk memastikan yang terbaik untuk keperluan individu.





Maklumat Perhubungan



Hubungi Telefon

Untuk pertanyaan lebih lanjut, preskripsi, atau konsultasi peribadi, sila hubungi Dr. Syafiq atau hubungi kami **+6012-3344983**.